
Leerblad over hen of hun 
 
Theorie 
Naast als en dan worden ook vaak hen en hun door elkaar gehaald. Ook hier is een aantal 
regels aan verbonden. 
  
Hen gebruik je: 
 
• na een voorzetsel (in, aan, voor, met, door, op etc.), bijvoorbeeld: Ik geef het 

boek aan hen; Hoe is het met hen?; Ik deed het voor hen. 
  

• wanneer je te maken hebt met een lijdend voorwerp, bijvoorbeeld: Ik bekijk hen; Hij 
ontslaat hen.  

  
 
Hun gebruik je: 
 
• wanneer je te maken hebt met een meewerkend voorwerp waar geen 

voorzetsel voorstaat. Deze kan je er wel voor denken, bijvoorbeeld: Ik geef hun het 
boek. (hun = aan hen); Ik schonk hun een kop koffie in. (hun = voor hen). 
  

• wanneer het een bezittelijk voornaamwoord is, bijvoorbeeld: Het is hun boek; Ik fiets 
naar hun huis. 

 
Hun mag nooit als onderwerp worden gebruikt! In plaats daarvan wordt dan zij / ze gebruikt, 
bijvoorbeeld: 
 
Zij hebben net een nieuw huis. 
 
Hun hebben net een nieuw huis. 
  
Zowel hun als hen verwijzen alleen naar personen. Naar dingen of dieren wordt met ze verwezen. 
 


